
W0123 功能说明 
                     
功能：两个振动马达 7 模式独立可调，另有充电及低电压检测功能。 

一、接收机： 
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1.长按任意键 1.5S 开机， 两个 LED 同时闪亮，此时马达不动，为遥控待

机状态，此时短按 K1，大身马达进入第 1 模式（K1 按键的 LED 长亮， 

K2 按键的 LED 熄灭），每短按 K1 一次切换一种模式（0-1-2-3-4-5-6-7-

1……）；切换模式时 LED 随之闪亮 1 次；再次长按 K1 1.5S 关闭大身马

达。 

遥控待机状态下短按 K2，兔子马达进入第 1 模式（K2 按键的 LED 长亮），

每短按 K2 一次切换一种模式（0-1-2-3-4-5-6-7-1……），切换模式时 

LED 随之闪亮 1 次；再次长按 K2 1.5S 关闭兔子马达。 

①如果分别长按接收机的两个按键将两个马达都关闭后则接收机关闭。 

②开机状态下，同时按下 K1 和 K2 可快速关机。 

③使用遥控时，用发射机的马达控制键 K1 和 K2 分别关闭两个马达后，

接收机回到遥控待机状态。 
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④直接长按发射机电源键 K3 关闭发射机时，接收机马达停止并返回到

遥控待机状态。 

⑤接收机在遥控待机状态时，长按接收机的任意按键 1.5S，接收机关闭。 

2.如果 30 分钟无任何操作将自动关机（马达无输出时有效）。 

3.低电压提示功能：当电池电压低于 3.2V 时,两个 LED 一起快闪提示。 

4.充电功能：接入+5V 直流电源，进入充电状态，两个 LED 一起闪亮，此 

时马达停止，按键无效；充满后 4 个 LED 都长亮。 

 

二、发射机 
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1. K3 为 ON/OFF（总开关），长按 1.5S 开机（LED 长亮，只开启发射机，不

发码），再次长按 1.5S 关闭（LED 熄灭；发关机码，接收机马达如果在振

动状态，则两个马达都停止，回到遥控待机状态）。 

2. 开机状态下，K1 控制大马达振动模式，短按开启大马达（ON1-2-3-4-5-6

-7-1……），长按 1.5S 关闭大马达。 

3. 开机状态下，K2 控制小马达振动模式，短按开启小马达（ON1-2-3-4-5-6

-7-1……），长按 1.5S 关闭小马达。 

2024-3-25 



4. 开机状态下，短按 K1或者 K2时 LED随之闪亮 1 次，长按 K1 或者

K2 关闭时 LED随之闪亮 2 次后恢复长亮。 

5. K2 和 K3 同时按下可以快速关机（发射机关闭，接收机回到遥控待机状态）。 

6. 低电压提示功能：当电池电压低于 3.2V 时,两个 LED 一起快闪提示用户电

量快要耗完。 

7. 充电功能：接入+5V 直流电源开始充电， LED 闪亮；充满后 LED 长亮。 

8. 30 分钟无任何操作将自动关机（只关闭发射机，不发关机码）。 
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W0123 Function Description 

 

Function: Two vibration motors 7 mode independent adjustable, with 

charging and low voltage detection function. 

 

一、 receiver: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1. Long press any key for 1.5S to start, two leds shine at the same time, 

the motor does not move, for the remote standby state, at this time, short 

press K1, the body motor into the first mode (K1 key LED long light, K2 

key LED off), every short press K1 once to switch a mode 

(0-1-2-3-4-5-6-7-1......) ; When switching modes, the LED lights up once; 

Long press K1 1.5S again to turn off the body motor. 

When the remote control is in standby state, press K2 short, the rabbit 

motor enters the first mode (the LED of the K2 key is long bright), and 

switch one mode every short press K2 once (0-1-2-3-4-5-6-7-1......). When 

switching modes, the LED will flash once; Press and hold K2 1.5S again 

to turn off the rabbit motor. 
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① If the two keys of the receiver are respectively long pressed to turn 

off the two motors, the receiver is turned off. 

② In the startup state, press K1 and K2 at the same time to quickly shut 

down. 

③ When using remote control, the transmitter's motor control keys K1 

and K2 turn off the two motors respectively, and the receiver returns 

to the remote standby state. 

④ When the transmitter power key K3 is turned off, the receiver motor 

stops and returns to the remote standby state. 

⑤ When the receiver is in remote standby state, long press any button 

of the receiver for 1.5S to turn off the receiver. 

2. If there is no operation for 30 minutes, it will automatically shut 

down (effective when the motor has no output). 

3. Low voltage prompt function: When the battery voltage is lower than 

3.2V, the two leds flash together. 

4. Charging function: Access +5V DC power supply, enter the charging state, 

two leds shine together, this 

When the motor stops, the key is invalid; After full, all 4 leds are 

bright. 

 

二 Transmitter 
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1. K3 is ON/OFF (main switch), long press 1.5S to turn on (LED long light, 

only turn on transmitter, no code), and long press 1.5S again to turn 

off (LED off; Send the shutdown code, if the receiver motor is in the 

vibration state, both motors stop and return to the remote standby state). 

2. In the startup state, K1 controls the vibration mode of the big motor, 

short press to turn on the big motor (ON1-2-3-4-5-6-7-1......) Long press 

1.5S to turn off the big motor. 

3. In the startup state, K2 controls the motor vibration mode, short press 

to turn on the motor (ON1-2-3-4-5-6-7-1......) , hold down 1.5S to turn 

off the motor. 

4. In the startup state, the LED will shine once when short press K1 or 

K2, and the LED will shine twice when long press K1 or K2 to turn off. 

5. K2 and K3 can be pressed at the same time to quickly shut down 

(transmitter off, receiver back to remote standby). 

6. Low voltage prompt function: When the battery voltage is below 3.2V, 

two leds flash together to remind the user that the power is about to 

run out. 

7. Charging function: Access +5V DC power supply to start charging, LED 

shining; After full LED long light. 

8. 30 minutes without any operation will automatically shut down (only 

turn off the transmitter, no shutdown code). 
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Function Operation Frequency 

Max 

RF output 

power: 

Limit 

SRD 433.05MHz -434.79MHz -0.64 dBm 10 dBm. 

This product can be used across EU member states. 

Receiver Category:1 

 

 

 

 

Applicant's name: Orion Versand GmbH & Co.KG 

Address: Schaeferweg 14, 24941 Flensburg, Germany 

 

Importer: xxxxxx 

Manufacturer's Name: TOPARC TECHNOLOGY (SHENZHEN) CO.,LTD. 

Intense Prostate Massager (W0123B1)  

Model number: 5404851 (W0123B1) 

Operating Temperature:-10°C to 40°C 

This device in compliance with the essential requirements and other 

relevant provisions of 

Directive 2014/53/EU. All essential radio test suites have been carried 

out. 

1.CAUTION: RISK OF EXPLOSION IF BATTERY IS REPLACED BY AN INCORRECT 

TYPE.DISPOSE OF USED BATTERIES ACCORDING TO THE INSTRUCTIONS 

2. The device complies with RF Exposure. 
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FCC Caution:  

Any changes or modifications not expressly approved by the party 

responsible for compliance could void the user's authority to operate 

this equipment. 

 

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject 

to the following two conditions:  

(1) this device may not cause harmful interference, and  

(2) this device must accept any interference received, including 

interference that may cause undesired operation. 

This device and its antenna(s) must not be co-located or operating in 

conjunction with any other antenna or transmitter. 

 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits 

for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These 

limits are designed to provide reasonable protection against harmful 

interference in a residential installation. This equipment generates, 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and 

used in accordance with the instructions, may cause harmful interference 

to radio communications. However, there is no guarantee that interference 

will not occur in a particular installation. 

If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
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reception, which can be determined by turning the equipment off and on, 

the user is encouraged to try to correct the interference by one or more 

of the following measures: 

-- Reorient or relocate the receiving antenna. 

-- Increase the separation between the equipment and receiver. 

-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that 

to which the receiver is connected. 

-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure 

requirement. The device can be used in portable 

exposure condition without restriction 
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